
Zápis z výroční členské schůze Sportovního klubu pražských hasičů, z.s.  

konané dne 7. ledna 2025 v Hotelu Globus v 17:00 

 

Účast za výbor klubu: předseda Mgr. Jiří Musil, místopředsedkyně Květa Valentová, sekretář 

klubu Milan Pacík, členové výboru Martina Buchtová, Nicole Rauvolfová, Vít Valenta, 

Ladislav Vobejda 

Omluven: hospodář Jan Kulhánek (udělení plné moci) 

Revizní komise: Veronika Klášterková, Jiří Klášterka, Radim Švejda 

Přítomnost členů: 28 členů + 34 členů udělilo plnou moc = 52 členů z 88 celkových - schůze 

byla usnášeníschopná. 

Úvodní slovo patřilo předsedovi sportovního klubu Jiřímu Musilovi, který přivítal přítomné  

a zahájil schůzi v 17:00. Dále seznámil přítomné s programem členské schůze. Program byl 

přijat. 

Poté předal slovo Veronice Klášterkové, která seznámila přítomné s činností klubu za rok 

2024. Celkem klub uspořádal dva závody (závody v běžeckém lyžování v jizerském 

Bedřichově za účasti 57 závodníků a Jarní běh Kunratickým lesem za účasti 52 závodníků  

a hosta Hany Dvorské). Dále klub uspořádal třídenní putování Šumavou a dva jednodenní 

výlety Ladovým krajem a údolím Radotínských mlýnů. Poděkovala všem sponzorům, kteří se 

na akcích podíleli, a to České sportovní a hasičské federaci, pivovaru Svijany, časopisu Nordic 

a Snow a společnosti Sidas, zázemí Hotelu Globus a Šámalově chatě. 

Dalším bodem programu bylo seznámení přítomných s hospodařením spolku. Za omluveného 

hospodáře přednesla Zprávu o hospodaření za rok 2024 Veronika Klášterková. Sportovní klub 

v letošním roce opět obdržel dotaci od České sportovní a hasičské federace v hodnotě  

42 686 Kč. Konečný zůstatek na účtu k 31. 12. 2024 byl 72 918 Kč, konečný zůstatek 

v hotovosti k 31. 12. 2024 byl 7 Kč. 

Hlasování 

Schválení Zprávy o hospodaření za rok 2024 v předloženém znění: 

Pro: 28    Proti: 0     Zdrželo se: 0 

Poté pokračovala Veronika Klášterková bodem plánované akce na rok 2025. Pro rok 2025 

jsou v rámci uspořádání plánované níže uvedené závody a činnosti: 

1. Závod v běžeckém lyžování v jizerském Bedřichově dne 29. ledna 2025 

2. Jarní běh Kunratickým lesem dne 6. května 2025 

3. Během jara a podzimu jednodenní výlety v okolí Prahy 

4. Splutí Berounky - koncem května 

5. Přechod Beskyd ve dnech 18. - 21. září 2025. 

Tímto bylo ukončeno seznámení členů s činností klubu a otevřena společná diskuze. 

V té zazněly návrhy k připravovanému logu, s tím, že byly podány pouze návrhy od Milana 

Pacíka, a přislíbeny návrhy od kontaktu Jiřího Rýpara. Členem klubu Janem Peršlem byl 

vznesen dotaz, zda tedy měnit logo nebo pouze doplnit do současného loga rok založení. Vít 



Valenta přislíbil, že se zeptá autora současného loga, co by to obnášelo, kdyby se taková změna 

dělala na současném logu. Bylo vytvořeno před patnácti lety. 

Dále byla řešena otázka možnosti vypůjčení hasičského autobusu na akce SK. Ředitel HZS hl. 

m. Prahy by nebyl primárně proti, ale je třeba zjistit, zda je to vůbec dle vnitřních předpisů  

a účelu možné. 

Dále byla Vítem Valentou přednesena možnost příspěvku v hodnotě 50.000 Kč z FKSP HZS 

hl. m. Prahy na sportovní akce. Tyto akce ale musí být financovány pouze pro příslušníky  

a zaměstnance HZS hl. m. Prahy, či bývalé příslušníky a zaměstnance HZS hl. m. Prahy, nelze 

tedy použít na republikové závody, a rovněž se finance nedají použít na podporované sporty 

jako je TFA a požární sport. Tudíž to musí být takové sportovní akce, které jsou pro příslušníky 

a zaměstnance sboru či bývalé kolegyně a kolegy v jiném duchu, než máme výše vyjmenované 

sporty a podporované sporty HZS ČR (těmi mohou být např. bowling, badminton apod.). 

Otevírá se možnost pro členy uspořádat tedy akci pro své kolegyně a kolegy u HZS hl. m. Prahy. 

Ukončení diskuze proběhlo v 18:40. Předseda klubu Jiří Musil poděkoval přítomným  

za pozornost a pozval k přednášce a poté společné večeři. 

Poté následovala prezentace našeho hosta Martina Krupičky z HZS hl. m. Prahy, který je 

zároveň ve svém osobním životě dálkovým běžcem. Mezi jeho zdolané závody patří kromě 

Beskydské sedmičky, maratonů, P100 a dalších, také dálkový běh zvaný Ultrabalaton  

na vzdálenost 211 km. 

Děkujeme Martinovi za motivaci a dodání odvahy a síly nebát se sportovat, co to jde.  

Zápis provedli: Radim Švejda, Veronika Klášterková 

 


